

BALI 7.0

BEYOND THE HORIZON
BESPOKE BY DESIGN
BEAT THE ELEMENT



DESIGN YOUR ESCAPE

CATANA Group

7.0

“ To design,
develop, and build
a great ship is to imagine
limitless dreams. ”

« DESSINER, DESIGNER, DÉVELOPPER UN GRAND BATEAU,
C'EST IMAGINER LES RÊVES SANS LIMITE. »

BALI 7.0

A NEW DIMENSION IN YACHTING

The **BALI 7.0** embodies a new vision of the luxury catamaran. A vision where space, light and the sea merge to create an unprecedented sailing experience.

Designed as a true home on the water, this 70-foot yacht crosses the

traditional boundaries by offering exceptional space and a completely open view of the sea.

On board, every detail adds to an immediate sense of freedom, where comfort rivals elegance and performance.



UNE NOUVELLE DIMENSION DU YACHTING

Le **BALI 7.0** incarne une nouvelle vision du catamaran de luxe, où l'espace, la lumière et la mer fusionnent pour créer une expérience de navigation inédite. Pensé comme une véritable résidence sur l'eau, ce yacht de 70 pieds repousse les codes traditionnels en offrant des volumes exceptionnels et une ouverture totale sur la mer. À bord, chaque détail contribue à une sensation immédiate de liberté, où le confort rivalise avec l'élégance et la performance.



BALI 7.0

RELIABILITY AND PEACE OF MIND FOR PASSAGE-MAKING

Designed for the pleasure of offshore sailing, the **BALI 7.0** features a generous sail area of 280 m² for the mainsail and genoa. It delivers power, consistency and safety on long-distance passages.

Building on **CATANA's** expertise, her design ensures structural robustness and exceptional reliability. Faithful to the **BALI** spirit, she offers excellent handling, stability, and ease of sailing. All in keeping with the rest of the models in the range.

Designed to sail the world's oceans, this yacht incorporates a level of self-sufficiency and equipment suited to long-distance cruising. More than just a catamaran, the **BALI 7.0** offers a new way of experiencing the sea, combining freedom, refinement and power.

FIABILITÉ ET SÉRÉNITÉ POUR LES GRANDES TRAVERSÉES

Conçu pour le plaisir de la navigation hauturière à la voile le **BALI 7.0** dispose d'une voilure généreuse de 280 m², grand-voile et génois. Il délivre puissance, régularité et sécurité sur longues distances.

Héritier du savoir-faire **CATANA**, son architecture assure une robustesse structurelle et une très grande fiabilité. Fidèle à l'esprit **BALI**, il confère une belle manœuvrabilité, stabilité et simplicité de navigation, dans la continuité des modèles de la gamme.

Conçu pour parcourir toutes les mers du globe, il intègre des solutions d'autonomie et des équipements adaptés aux navigations au long cours. Plus qu'un catamaran, le **BALI 7.0** propose une nouvelle manière de vivre la mer, entre liberté, raffinement et puissance.



BALI 7.0

A 230M² OCEAN LOFT

A signature of the brand, the concept of openness is fully realised here. The living space extends seamlessly from bow to stern, unbroken between interior and exterior, transforming the boat into a true loft apartment on the sea.

The iconic Bali up-and-over door opens onto a vast saloon overlooking the ocean, extended by a movable platform ideal for numerous activities. At the front, the saloon extends fully onto a terrace through a panoramic opening.

Aft, the terrace and interior blend in perfect harmony, offering a unique experience of the sea.



UN LOFT OCÉANIQUE DE 230M²

Signature de la marque, le concept d'ouverture atteint ici sa totale expression. L'espace de vie se déploie totalement de l'avant à l'arrière, sans rupture entre l'intérieur et l'extérieur transformant le bateau en un véritable loft sur la mer.

L'emblématique porte Bali oscillo-basculante s'ouvre vers un vaste salon ouvert sur l'océan, prolongé par une plateforme amovible idéale pour les activités. A l'avant le carré s'étend totalement sur une terrasse par son ouverture panoramique.

Arrière, terrasse et intérieur s'unissent en parfaite harmonie, pour une expérience unique de la mer.







BALI 7.0

GRAND CONFORT

AN EXCEPTIONAL LIFESTYLE ON BOARD

Inside, the refined layout and high-quality materials offer a true art of living.

The owner's suite has been designed like a hotel suite, offering a unique private space with a spacious cabin, desk, closet, lounge area and direct access to the deck.

The reception areas allow both guests and crew to be welcomed in optimal conditions, with a seamless and discreet organisation of on-board service.

UN ART DE VIVRE D'EXCEPTION A BORD

À l'intérieur, le raffinement des aménagements et la qualité des matériaux offrent un véritable art de vivre.

La suite propriétaire, conçue comme une suite hôtelière, offre un espace privé unique avec cabine généreuse, bureau, dressing, salon et accès direct au pont.

Les espaces de réception permettent d'accueillir invités et équipage dans des conditions optimales, avec une organisation fluide et discrète du service à bord.



UNE EXPERIENCE HOTELIERE DE PRESTIGE

Le **BALI 7.0** peut recevoir 6 à 8 passagers et les membres d'équipage, pour assurer la bonne marche du bateau et les prestations

d'hôtellerie et de restauration. Une vraie cuisine de chef établie dans l'une des coques, offre la possibilité de préparer une cuisine élaborée, en toute discrétion. La nacelle comprend un bel

espace bar, un large séjour et un confortable lounge. Le monte-plat, assure le service des invités depuis la cuisine de chef dans le séjour et jusqu'au rooftop en toute discrétion.

A PRESTIGIOUS HOTEL-STYLE EXPERIENCE

The **BALI 7.0** can host 6 to 8 passengers along with crew members, ensuring the smooth running of the boat and the provision of hospitality and dining service. The galley is a fully-equipped chef's kitchen, located in one of the hulls, allowing for the preparation of elaborate cuisine in complete discretion. The nacelle features a beautiful bar area, a spacious living area and a comfortable lounge. The dumbwaiter ensures that guests can be served from the chef's kitchen to the lounge right up to the rooftop, with complete discretion.

BALI 7.0 JUST FOR YOU



DECK & FLYBRIDGE
Pont & Flybridge



NACELLE with galley
Nacelle avec cuisine



NACELLE with bar
Nacelle avec bar



2 DOUBLE CABINS / 2 BATHS (Galley down)
Version 2 cabines doubles / 2 sdb (Cuisine en bas)



3 DOUBLE CABINS / 3 BATHS (Galley up)
Version 3 cabines doubles / 3 sdb (Cuisine en haut)



3 DOUBLE CABINS / 3 BATHS (Galley down)
Version 3 cabines doubles / 3 sdb (Cuisine en bas)

CREW
MESS
ESPACE
EQUIPAGE
↓



4 DOUBLE CABINS / 4 BATHS (Galley up)
Version 4 cabines doubles / 4 sdb (cuisine en haut)

“With the BALI 7.0, we have tried to showcase all of CATANAGROUP’s expertise, combining the heritage of CATANA’s offshore performance with BALI’s innovation and pragmatism, while also crossing the threshold into the luxury market.”

SPECIFICATIONS / CARACTERISTIQUES

CONCEPTION	AURÉLIEN PONCIN
NAVAL ARCHITECT / ARCHITECTE NAVAL	XAVIER FÂY
INTERIOR DESIGN / ARCHITECTE D'INTÉRIEUR	BERCO DESIGN + PIATON
EXTERIOR DESIGN / DESIGN EXTÉRIEUR	BRIAND YACHT DESIGN
OVERALL LENGTH / LONGUEUR HORS TOUT	22.53 M / 73'11"
HULL LENGTH / LONGUEUR DE COQUE	21.83 M / 71'7"
WATER LINE LENGTH / LONGUEUR À LA FLOTTAISON	20.84 M / 68' 4"
BEAM / LARGEUR HORS TOUT	10.32 M / 33' 10"
DRAFT / TIRANT D'EAU	1.85 M / 6' 1"
AIR DRAFT / TIRANT D'AIR	32.40 M / 106' 4"
EMPTY WEIGHT / POIDS À VIDE	40 T / 88,185 LBS
MAXIMUM LOADED WEIGHT / POIDS EN CHARGE MAXI	50 T / 110,230 LBS
UPWIND SAIL AREA / SURFACE DE VOILURE AU PRÈS	280 M² / 3,013 SQ FT
MAIN SAIL AREA / SURFACE DE GRAND VOILE	159 M² / 1,711 SQ FT
GENOA AREA / SURFACE DE GENOIS	120 M² / 1,291 SQ FT
FORESTAYSAIL AREA / SURFACE DE TRINQUETTE	62 M² / 667 SQ FT
ENGINES POWER / MOTORISATION*	2x195 HP/CV UP TO / JUSQU'À 2x230 HP/CV
FUEL / CARBURANT*	UP TO 528 US GAL / JUSQU'À 2000 L
FRESH WATER / EAU DOUCE*	UP TO 401.5 US GAL / JUSQU'À 1520 L
EC CERTIFICATION / CATÉGORIE CE	A (PENDING / EN COURS)

* EQUIPMENT ACCORDING TO CHOSEN PACK AND OPTIONS / ÉQUIPEMENT SELON PACK ET OPTIONS CHOISIS

“NOUS AVONS ESSAYÉ DE PROPOSER AVEC LE BALI 7.0, TOUT LE SAVOIR FAIRE DE CATANAGROUP, EN ALLIANT L'HÉRITAGE DE LA PERFORMANCE HAUTURIÈRE CATANA, ET L'INNOVATION ET LE PRAGMATISME BALI, TOUT EN FRANCHISSANT LE SEUIL DU LUXE”

7.0

BALI
CATANAGroup

BALI Catamarans - CHANTIER CATANA
ZONE TECHNIQUE DU PORT
66140 CANET EN ROUSSILLON - FRANCE
bali.catamarans@gmail.com
www.bali-catamarans.com